
 
 
 
 
 

Artikel 33 vraag 

 

 

Door 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

 

Raad (via griffie) 

(door griffie) 

(door griffie) 

 Portefeuillehouder  

Datum                     Datum antwoord  Bijlage(n)   

                        

 

Onderwerp 

  

 

 

 

 

Beste, 

 

Uw vragen van …………….. kunnen wij als volgt beantwoorden: 

 

Vragen: 

 

Op 23 oktober schreven 24 Ceo’s van grote bedrijven samen met VNO-NCW, de Universiteiten 

van Nederland en een aantal start ups en scale ups een brandbrief aan het kabinet.  

 

Daarin uiten ze hun zorgen over de geplande bezuinigingen op onderwijs, onderzoek en 

innovatie, die de concurrentiekracht en toekomst van de Nederlandse economie bedreigen. 

Terwijl investeringen in kennis volgens experts essentieel zijn voor economische groei, 

concurrentievermogen en maatschappelijke oplossingen. 

 

Als ondertekenaars staan er ook bedrijven die bij ons in de gemeente en regio actief zijn, zoals 

bijvoorbeeld Friesland Campina 

 

Ook heeft de rabobank eerder al iets naar buiten gebracht over deze bezuinigingen 

(https://www.rabobank.nl/kennis/s011428822-doorrekening-cpb-maskeert-verzwakking-van-

nederlandse-economie)  

 

Daarover heeft de fractie van D66 Meierijstad de volgende vragen:  

 

https://www.rabobank.nl/kennis/s011428822-doorrekening-cpb-maskeert-verzwakking-van-nederlandse-economie
https://www.rabobank.nl/kennis/s011428822-doorrekening-cpb-maskeert-verzwakking-van-nederlandse-economie
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1. Deelt het college de bezorgdheid over de impact van deze aanzienlijke bezuinigingen 

op onderwijs, onderzoek en innovatie voor de economie van Meierijstad en Nederland 

als geheel? 

2. In het collegewerkprogramma “Thuis in Meierijstad” wordt aangegeven dat we een 

toekomstbestendig ondernemers klimaat willen bereiken doormiddel van “Sterker 

ondernemerschap door ruimte voor nieuwe lokale (startups) en groeiende (scale-ups) 

bedrijven” En “het stimuleren van innovatieve bedrijven. Hierbij is aandacht voor 

specifieke thema’s zoals voedsel, techniek, schone energie, groener transport en 

sociaal ondernemen.”  Kan het college specifieke voorbeelden en resultaten delen 

van acties die zijn ondernomen om deze ambities te realiseren? 

3. Kan het college inzicht geven in de huidige gemeentelijke investeringen in projecten 

en acties die gericht zijn op onderwijs, onderzoek en innovatie (exclusief 

onderwijshuisvesting)? Om welke bedragen gaat het hierbij, en welke projecten of 

programma’s worden hiermee ondersteund? Wij ontvangen het antwoord bij voorkeur 

in de vorm van een tabel  

4. In hoeverre acht het college de gemeentelijke ambities en/of projecten op het gebied 

van kennis en innovatie in gevaar door deze nationale bezuinigingen? Verwacht het 

college negatieve gevolgen voor de slagkracht van de gemeente hierin? 

5. Is de wethouder bereid om samen met belangrijke ondernemingen in Meierijstad, in 

het bijzonder Friesland Campina als ondertekenaar van de brandbrief, verenigd in het 

POM Platform Ondernemend Meierijstad, te onderzoeken welke gevolgen de 

bezuinigingen op onderwijs, onderzoek en innovatie zullen hebben voor de 

werkgelegenheid en het verdienvermogen van lokale bedrijven in Meierijstad? 

6. Is de wethouder bereid om met verschillende onderwijsinstellingen in Meierijstad en 

de regio te onderzoeken wat het mogelijke effect van deze bezuinigingen is op het 

regionale onderwijsaanbod en op de samenwerking tussen onderwijsinstellingen en 

het lokale bedrijfsleven? Wordt bijvoorbeeld het risico gezien dat opleidingen minder 

toekomstbestendig worden en het moeilijker wordt om studenten met de juiste 

vaardigheden op te leiden?  

7. Is het college bereid om de raad voor de zomer met een RIB te informeren over het 

resultaat van de onderzoeken bij vraag 4 & 5 en hierover in gesprek te blijven met de 

raad? Zo nee waarom niet? 

8. Is het college bereid om het resultaat van deze onderzoeken ook naar de landelijke 

en provinciale politiek te communiceren om zo goed duidelijk te maken wat het effect 

van deze bezuiniging op onze lokale economie is? 

9. Is het college bereid om naar aanleiding van deze twee onderzoeken nieuw beleid te 

maken om ervoor te zorgen de negatieve impact van de bezuinigen verminderd 

wordt? Zo nee waarom niet? 

 

 

 

Antwoord: 

 

 

 

Vervolgens hier de vraag / vragen opsommen en bij iedere vraag meteen het antwoord eronder 

invullen. Deze invulinstructie natuurlijk even verwijderen. 
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Met vriendelijke groet, 

 

Burgemeester en wethouders van Meierijstad, 

 

De secretaris,    De burgemeester, 

 

 

 

 

 

Drs. M.G.C. Wilms-Wils   ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


